



## ANNEX “B” – BASIS OF PAYMENT

### 1. Taxes as Related to Bids Received

For Canadian-based bidders, prices/rates, as applicable, are requested to be firm (in Canadian funds) with Canadian customs duties and excise taxes as applicable **included**, and Goods and Services Tax (GST) or Harmonized Sales Tax (HST) as applicable, **excluded**;

For foreign-based bidders, prices/rates, as applicable, are requested to be firm (in Canadian funds) and **exclude** Canadian customs duties, excise taxes and GST or HST, as applicable. Canadian customs duties and excise taxes payable by the consignee will be added, for evaluation purposes only, to the prices submitted by foreign-based bidders. If the prices submitted in the financial proposal are not in Canadian Funds the exchange rate in effect on the date of bid closing will be applied for evaluation purposes only.

### 2. Funding Limitation

NRCan has allocated a maximum of **\$200,000.00** in funding for this requirement, **inclusive of**:

#### a) The Price to perform the Work

Goods and Services Tax (GST) or Harmonized Sales Tax (HST) is extra to the Funding Limitation; **any bids received in excess of this maximum funding will be automatically deemed non-responsive and will not be evaluated.**

### 3. Limitation of Expenditure

Bidder tendered all-inclusive firm per diem rate to perform the work is Canadian funds, applicable taxes excluded.

A	B	C	D (BxC)
Category of Personnel	Firm daily rates	Level of Effort	Total estimate Costs for Professional Fees
1.	\$		\$
2.	\$		\$
3.	\$		\$
4.	\$		\$
5.	\$		\$
<b>Estimated Total Price:</b>			\$



## ANNEXE « B » - BASE DE PAIEMENT

### 1. Taxes dans les soumission déposées

Pour les soumissionnaires établis au Canada, les prix ou tarifs, selon le cas, doivent être fermes (en devises canadiennes), c'est-à-dire **inclure** les taxes d'accise et droits de douane canadiens s'il y a lieu, et **exclure** la taxe sur les produits et services (TPS) ou la taxe de vente harmonisée (TVH) s'il y a lieu.

Pour les soumissionnaires établis à l'étranger, les prix ou tarifs, selon le cas, doivent être fermes (en devises canadiennes), c'est à dire **exclure** les taxes d'accise et droits de douane canadiens, la TPS et la TVH s'il y a lieu. Les taxes d'accise et droits de douane canadiens payables par le destinataire seront ajoutés, aux seules fins d'évaluation, aux prix proposés par des soumissionnaires établis à l'étranger. Si les prix figurant dans la proposition financière ne sont pas en devises canadiennes, le taux de change en vigueur à la date de clôture des soumissions sera appliqué, aux seules fins d'évaluation.

### 2. Limitation de financement

RNCan a affecté un maximum de **200 000,00 \$** pour le financement de ce besoin, **ce qui comprend :**

- a) Les coûts pour effectuer les travaux

La limite de financement ne comprend pas la taxe sur les biens et services (TPS) ou la taxe de vente harmonisée (TVH); **toute soumission qui dépasse ce montant maximal sera automatiquement jugée irrecevable et ne sera pas évaluée.**

### 3. Limitation de Dépenses

Le soumissionnaire offrant un taux d'indemnité forfaitaire inclusif pour effectuer le travail est un fonds canadien, excluant les taxes applicables.

A	B	C	D (BxC)
Catégories de personnel	Taux horaire ferme	Niveau d'effort	Coût total estimé des honoraires
1.	\$		\$
2.	\$		\$
3.	\$		\$
4.	\$		\$
5.	\$		\$
<b>Total estimé pour les taux horaire:</b>			\$